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Zápis z 2. řádného zasedání AS FSE UJEP 

ze dne 17. 5. 2023 od 12 hod. v místnosti M409 
 

Přítomní senátoři:     Akademická komora AS FSE UJEP  

   PhDr. Bc. Kateřina Smejkalová, Ph.D. – předsedkyně senátu 

   Ing. Michaela Jánská, PhD. 

Ing. Lucie Kopáčková 

Ing. Petra Olšová, Ph.D. 

Mgr. Alexandra Petrů  

Ing. Tomáš Sýkora 

Ing. Dita Štyvarová 

    

   Studentská komora AS FSE UJEP 

   Tereza Šponiarová – místopředsedkyně senátu 

   Ondřej Černý 

Jonáš Jiránek 

   Josef Mergl 

   Ladislav Mrázik 

   Stanislav Podrábský 

    

 

Hosté:   Mgr. Ondřej Moc, Ph.D. – děkan FSE UJEP 

   Ing. Miroslav Kopáček, Ph.D. – proděkan pro studium 

   Ing. Lucie Povolná, Ph.D. – proděkanka pro rozvoj a kvalitu 

   Mgr. Jitka Laštovková, Ph.D. – proděkanka pro vnější vztahy 

   Ing. Dagmar Kubišová – tajemnice FSE UJEP  

   Bc. Petr Kříž – zástupce UJEP ve SK RVŠ 

    

 

Omluvení senátoři a senátorky: 

Neomluvení senátoři a senátorky: 

Dále jsou v zápise všechna jména přítomných uváděna bez titulů.  
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Program zasedání AS FSE UJEP: 

1. Schválení programu zasedání 

2. Kontrola úkolů z minulého zasedání 

3. Návrh rozpočtu FSE UJEP na rok 2023 

4. K Jednacímu řádu AS FSE UJEP 

5. Informace ze Studentské komory RVŠ 

6. Různé  

 

Zasedání AS FSE UJEP bylo zahájeno ve 12:00 hod. 

Zasedání zahájila předsedkyně AS FSE UJEP Kateřina Smejkalová, která v úvodu přivítala 

všechny senátory, členy vedení fakulty a další hosty. Předsedkyně senátu návazně 

konstatovala, že se senát na svém 2. řádném zasedání dne 17. 5. 2023 sešel v plném počtu 13 

senátorů, a že je tudíž usnášeníschopný. Dále informovala o tom, že se budou od nynějška 

zasedání senátu nahrávat, aby bylo vše v souladu s Jednacím řádem FSE UJEP. Blíže k tomu 

budou podány informace v bodě č. 4.  

 

Ad 1) Schválení programu zasedání 

Předsedkyně AS FSE UJEP představila všem senátorům program zasedání. Vzhledem k tomu, 

že k programu nebyly vzneseny žádné další připomínky ani doplnění, přistoupil senát 

k hlasování.  

Návrh usnesení: AS FSE UJEP schvaluje navržený program řádného zasedání. 

Výsledek hlasování: přítomno 12; pro 12 x proti 0 zdrželo se 0 

Závěr hlasování: Návrh byl přijat.  

 

Ad 2) Kontrola úkolů z minulého zasedání 

Z minulého zasedání vzešel úkol z bodu Různé týkající se zajištění mikrovlnné trouby pro 

studenty, a její umístění do VŠ klubu (podnět senátora Jiránka). Senátor Jonáš Jiránek 

poděkoval paní tajemnici za zařízení mikrovlnné trouby, přičemž paní tajemnice následně 

konstatovala, že je možno se na ni i nadále obracet s obdobnými podněty. 

 

Ad 3) Návrh rozpočtu FSE UJEP na rok 2023 

Předsedkyně AS FSE UJEP sdělila, že senát získal veškeré materiály k tomuto bodu 

k prostudování v zákonné lhůtě, s velkým časovým předstihem. Dále informovala, že návrh 

rozpočtu na rok 2023 pro UJEP byl schválen na posledním zasedání AS UJEP dne 26. 4. 

2023. Poté předala slovo paní tajemnici Dagmar Kubišové a požádala ji o úvodní slovo 

k předloženému návrhu rozpočtu pro fakultu na rok 2023. Předsedkyně dále oslovila 

předsedkyni ekonomické komise, senátorku Lucii Kopáčkovou, která za senátorku Olšovou a 

sebe doporučila schválit návrh rozpočtu ostatním senátorům. Senátorka Petra Olšová se optala 

vedení fakulty, zda jsou nějaké koncepční plány do budoucna ohledně zajištění financování 
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fakulty. Pan děkan sdělil, že fakulta plánuje větší spolupráci s firmami a že náš rozpočet 

závisí především na vědecké aktivitě. Senát dále debatoval o tom, jak zlepšit finanční situaci 

fakulty. Poté se přistoupilo k hlasování. 

 

Návrh usnesení: AS FSE UJEP schvaluje předložený plán vyrovnaného rozpočtu FSE 

UJEP na rok 2023, přičemž do něj budou zapojeny fondy z provozních 

prostředků ve výši 2 276,3 tis. Kč a 1 000 tis. Kč z fondu odměn.  

Výsledek hlasování: přítomno 13 pro 13 proti 0 zdrželo se 0 

Závěr hlasování: Návrh byl přijat. 

Ad 4) K Jednacímu řádu AS FSE UJEP 

Předsedkyně senátu sdělila, že podle Jednacího řádu AS FSE UJEP, čl. 10, odstavce 5 má být 

z průběhu zasedání AS FSE UJEP pořizován zvukový záznam, který je důležitou součástí při 

tvorbě zápisu. Dosud toto nebylo možné z technických důvodů naplnit, nyní již tedy ano a od 

nynějška se budou tyto záznamy ze senátu pořizovat. Na základě těchto informací 

předsedkyně navrhla, že by se mohly zápisy uchovávat na webu senátu nebo v IMISu, a 

následovala tak diskuse o místě ukládání. Senátor Josef Mergl zmínil, že nevidí důvod 

k tomu, proč by nemohl být audiozáznam zveřejněn i pro veřejnost kvůli transparentnosti. 

Senátor Tomáš Sýkora k diskusi dodal, že by bylo lepší mít zvukový záznam uložený na 

stránkách FSE, příp. jej uložit na Google disk. Senátorka Alexandra Petrů vystoupila s tím, že 

souhlasí s transparentností senátu, jakožto voleného orgánu, tím pádem navrhuje zveřejňování 

záznamu pro všechny členy akademické obce. Předsedkyně senátu diskusi ukončila se slovy, 

že na toto téma otevřeme diskuzi na některém z následujících zasedání.  

 

Ad 5) Informace ze Studentské komory RVŠ 

Předsedkyně senátu předala slovo studentovi Bc. Petru Křížovi, který senátu předal informace 

z výjezdního zasedání SK RVŠ, které se uskutečnilo na VŠE v Praze.  

Vize MŠMT:  

• vize bezúročných půjček pro studenty 

• zrušení proplácení nadstandardního 1 roku studia  

• podpora doktorandek a ostatních studentek při mateřské dovolené 

Dále student Petr Kříž seznámil senát s dokumentem vzešlým z diskuze Studentské komory 

RVŠ a České asociace doktorandů a doktorandek. Nastala diskuse, která se zaobírala 

převážně zrušením nadstandardního 1 roku studia, kdy bylo upřesněno, že se jedná o případy, 

kdy si student prodlouží dobu studia např. kvůli nezvládnutí některého z povinných předmětů. 

Předsedkyně senátu následně poděkovala Petru Křížovi za veškeré informace, které senát vzal 

na vědomí, a sdělila, že přednesený dokument zašle všem senátorům společně se zápisem na 

mail.   
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Ad 6) Různé 

a) nález ve schránce 

Předsedkyně senátu informovala, že v senátní schránce umístěné v 1. patře fakulty našla 

bankovku (1000 vietnamských dongů, což je v přepočtu na české koruny necelá 1 Kč). 

Pravděpodobně šlo o žert nějakého studenta, nebylo připojeno žádné objasnění.   

b) podněty studentů 

Senátor Ladislav Mrázik sdílel podněty studentů, přičemž se jednalo o žádost o věšáky do 

učeben MN-N1 A MN-N2 a také o nové fukary či možnost papírových utěrek namísto 

jednoho ručníku na toaletách. Paní tajemnice přislíbila řešení veškerých těchto problémů.  

c) klíče od učebny VIKS 

Senátorka Petra Olšová zmiňovala problém při shánění klíčů do učebny VIKS na sobotní 

výuku, kdy bylo všude zavřeno, a na recepci nebyl nikdo k dispozici. Paní tajemnice 

přislíbila, že bude recepci o tomto informovat.  

d) organizační záležitosti 

Pan proděkan pro studium sdělil, že pan děkan vyhlásil druhé kolo přijímacího řízení, a to pro 

bakalářské studijní programy Sociální politika a sociální práce a Regionální rozvoj a veřejná 

správa. Následně předal senátu informaci o imatrikulaci 1. ročníků. Pan děkan k důvodu, proč 

bude druhé kolo, uvedl, že preferuje rozvržení studentů do jednotlivých programů namísto 

vyššího počtu uchazečů v rámci programu Ekonomie a management. Senátor Tomáš Sýkora 

přispěl svým názorem do diskuse a zmínil problém se systematickou propagací fakulty 

směrem k uchazečům, zejm. programu Regionální rozvoj a veřejná správa, a nízkého počtu 

studentů ucházejících se o studium tohoto programu na naší fakultě. Dodal, že by se tato 

záležitost měla řešit koncepčně a mělo by to být podpořeno i rozpočtem na tyto aktivity v 

následujících letech. Dále pan děkan ještě požádal senát o přesunutí dalšího zasedání AS z 

organizačních důvodů na 14. 6. 2023, místo původně plánovaného termínu 21. 6. 2023. 

Všichni členové senátu s touto změnou souhlasili.  

  

Předsedkyně poděkovala všem za účast na senátu a sdělila, že další zasedání AS FSE UJEP 

proběhne 14. 6. 2023 od 12 hod. V M 409. Projednávat se bude např. Výroční zpráva o 

činnosti FSE UJEP za rok 2022.  

 

Zasedání AS FSE UJEP bylo ukončeno ve 13:10 hod. 

 

Zápis provedla: Tereza Šponiarová 

Zápis ověřila a schválila: PhDr. Bc. Kateřina Smejkalová, Ph.D. 


